
Zápis 

z 1. zasedání Výboru pro sport 

Zastupitelstva Statutárního města Liberec 

ze dne 25. 1. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Václav Balšánek, Ing. František Příhoda, Bc. Martin 

Trita, Ing. Jiří Veselka Jiří, MBA, Jiří Veverka, Mgr. Vít Zákoucký, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

MUDr. Jiří Vytiska 

Nepřítomna: Mgr. Renata Balašová 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, 

Jana Nalezencová, Dis. 

 

Předseda Výboru pro sport Ing. Jakub Vytiska přivítal všechny přítomné na 1. zasedání v roce 

2023.  Poté konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný. 

Následně Bc. Trita představil sebe a své působení ve sportu, konkrétně v oblasti golfu.  

Návrh programu Výboru pro sport 

1) Vyhlášení programu 6.1 dílčího Sportovního fondu statutárního města Liberec pro rok 

2023 

2) Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

"Zkvalitnění a rozšíření dopravy, zázemí a služeb pro závodníky 56. ročníku Jizerské 50“ 

3) Report z akce „Liberec Nature Run 2022“ 

4) Vize 2030+   

5) Různé 

 

Ing. Vytiska citoval jednotlivé body programu zasedání. Následně navrhl, aby byl bod č. 4) 

Vize 2030+ projednán před bodem č. 3) Report z akce Liberec Nature Run 2022. 

Jiné požadavky na úpravu programu nebyly vzneseny, pan předseda nechal hlasovat  

o upraveném návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Ing. Mgr. Jan Kubeš, počet členů výboru na jednání je 10. 

 

 

1.  Vyhlášení programu 6.1 dílčího Sportovního fondu statutárního města Liberec pro 

rok 2023   

Mgr. Židek, MPA, představil obsah předloženého materiálu a citoval změny ve vyhlašovaném 

programu, ke kterým dochází oproti minulému období. Jedná se o navýšení celkové částky na 

19 000 000 Kč a zároveň o navýšení financí na 1 sportující dítě či 1 mládežníka na částku  

2000 Kč/rok. Další úpravou je doložení nového formuláře čestného prohlášení o počtu 

sportujících dětí a mládeže, s uvedením osobních údajů a kontaktů na zákonné zástupce 

(tabulka Excel). Na základě údajů uvedených ve formuláři a v tabulce budou prováděny 



Zápis z 1. zasedání Výboru pro sport konaného dne 25. 1. 2023 

 

2 

 

kontroly ze strany města, týkající se počtu sportujících dětí a mládeže v daném klubu. V případě 

zjištění nepravdivých údajů budou následovat sankce ze strany města.  

Následovala diskuze a dotazy k podmínkám vyhlášení programu 6.1., týkající se především 

způsobu doložení počtu dětí a mládeže a uvedení osobních údajů, metodiky a způsobu kontrol, 

startovného a formy podání žádosti o dotaci.  

Mgr. Židek, MPA, k položeným dotazům vysvětlil následující. Kontroly budou prováděny 

z pozice poskytovatele dotace, doložení počtu dětí a mládeže bude kontrolováno před podpisem 

smlouvy. Startovné bylo vyjmuto z neuznatelných výdajů, žádosti o dotaci budou podávány 

v elektronické formě buď prostřednictvím datové schránky, nebo se zaručeným elektronickým 

podpisem (zadány v programu GRANTYS), vyúčtování dotace bude doručeno v písemné 

podobě přes podatelnu Magistrátu města Liberec. 

Ing. Schejbal doplnil, že statutární město Liberec nakládá s osobními údaji v souladu 

s nařízením Evropské unie o ochraně osobních údajů (GDPR).  

Ing. Vytiska na závěr shrnul, že dochází k navýšení dotace a vůči tomu se zavádějí kontrolní 

mechanismy. Jedná se o první rok, kdy se mohou objevit nějaké nuance, které se popř. vyladí 

v následujícím roce.  

Další připomínky nebyly vzneseny, předseda výboru nechal hlasovat o bodu programu č. 1.   

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

2. Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

"Zkvalitnění a rozšíření dopravy, zázemí a služeb pro závodníky 56. ročníku Jizerské 

50“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu s vysvětlením poskytované výše 

dotace. V loňském roce nemohla být poskytnuta dotace v plné výši 500 000 Kč (poskytnuto 

bylo 240 000 Kč), protože by došlo k překročení limitu podpory v režimu de minimis. 

Z uvedeného důvodu je v letošním roce částka navýšena na 760 000 Kč. 

Po krátké diskuzi k délce realizace projektu a k výši poskytované dotace bylo hlasováno o bodu 

programu č. 2.  

 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 
 

9 0 1 0 PŘIJATO 
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4. Vize 2030+ 

Mgr. Židek, MPA, představil Vizi 2030+.  

 Materiál zahrnuje rozvoj sportovního areálu, jak by měl v budoucnosti probíhat s ohledem 

na to, jaké jsou trendy a požadavky v oblasti sportu a sportovních klubů, které zmíněný areál 

nejvíce využívají. Dále hovořil o potřebě plánování projektování s ohledem na možnosti 

čerpání budoucích dotací a s ohledem na náročnost financování.  

 Za prvořadé považuje opravu městského bazénu. Druhý bazén, znázorněný ve vizi, se jeví 

jako logické využité odpadního tepla v dané lokalitě, který by využívaly školy a zároveň by 

sloužil k rekondičním a rekreačním účelům. 

 Hala míčových sportů by měla patřit mezi ty lepší v rámci České republiky, dále je zde 

několik sportovních ploch. 

 Vše je konzultováno se SAL v rámci koncesní smlouvy. 

 Další důležitou záležitostí je dopravní napojení, které je v současné době velmi špatné. Za 

sportovním areálem je průmyslová zóna, kde se plánuje napojení na komunikaci České 

mládeže a k tomu je připravována studie. Město potřebuje, by se v rámci územního 

plánování, při zadání podmínek pro územní studii v průmyslové zóně, zohlednil i Sport park.  

Mgr. Židek, MPA, dále zdůraznil, že v současné době je prioritní oprava atletického stadionu  

a svijanské arény, potřebné jsou i další opravy. 

Ing. Příhoda doplnil, že Vize 2030+ vznikla ve spolupráci s kluby ve smyslu rozsahu, využití  

a požadavku na jednotlivá sportoviště. Záměr se setkal s pozitivními reakcemi ze strany oddílů. 

Pokud bude schválená, vytyčeny priority, bylo by dobré ji následně propojit se Strategickým 

plánem rozvoje sportu statutárního města Liberec. 

Následovala diskuze k předloženému materiálu, využití areálu a centralizaci sportovišť.  

Členové výboru se nejprve dohodli, že předložený materiál vezmou na vědomí, následně se 

shodli na přijetí usnesení ve znění: 

USNESENÍ č. 1/2023 

Výbor pro sport po projednání 

s o u h l a s í  

s koncepčním materiálem stanovující směr rozvoje sportovního areálu Sport Park 

Liberec – Vize 2030+. 

Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 
 

9 0 1 0 PŘIJATO 

 

 

3. Report z akce „Liberec Nature Run 2022“ 

Ing. Vytiska krátce shrnul obsah předloženého materiál. 

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

 



Zápis z 1. zasedání Výboru pro sport konaného dne 25. 1. 2023 

 

4 

 

5. Různé 

Mgr. Židek, MPA, požádal členy Výboru pro sport o přípravu a provedení prezentace jejich 

sportovního klubu (či sportu) v rozsahu do 5 minut, s informacemi o jejich sporu či areálu, co 

využívají, jaké jsou tam problémy, co je potřeba apod. Na každém z následujících zasedání 

výboru by proběhla postupná prezentace 2 až 3 klubů.    

Úkol: připravit prezentaci svého sportovního klubu. 

Zajistí: jednotliví členové výboru. 

MUDr. Vytiska se vyjádřil k financím pro sport v minulých letech, které považuje za nízké. 

Mgr. Židek vysvětlil, že výše finančních prostředků na sport a jiné oblasti je rozhodnutím 

daného vedení města. Dále uvedl, že připravuje dotační program na energie, který by rád 

představil v měsíci březnu. Podklady k tomuto programu budou členům Výboru pro sport 

zaslány s dostatečným časovým předstihem. Zmínil též více financí na individuální dotace. 

Mgr. Zákoucký požádal o ověření stavebního povolení v areálu stadionu (drobná stavba - 

domek). Dále se dotázal, v jakém stavu je převedení pozemku ze SAL na město. 

Úkol: zjistit stav stavebního povolení v areálu stadionu (drobná stavba - domek). 

Zajistí: Sportovní areál Liberec, s.r.o. 

Mgr. Židek, MPA, odpověděl, že se postupuje dle koncesní smlouvy, uskutečnilo se jednání 

SFM, nyní se touto záležitostí zabývají právníci.    

Ing. Vytiska konstatoval, že by Vize 2030+ měla korespondovat se Strategickým plánem 

rozvoje sportu statutárního města Liberec. Požádal o jeho rozeslání členům Výboru pro sport. 

Úkol: rozeslat členům výboru dokument Strategický plán rozvoje sportu statutárního města 

Liberec. 

Zajistí: tajemnice výboru. 

Ing. Mgr. Kubeš se dotázal, zda by bylo možné předložit přehled příjmů a výdajů společnosti 

Bazén Liberec s.r.o., a zároveň vypracovat porovnání s bývalým provozovatelem Ještědská 

sportovní, s.r.o. Dále se dotázal, zda by bylo možné, přizvat zástupce společnosti Bazén Liberec 

s.r.o. na jednání Výboru pro sport.  

Členové výboru se shodli na tom, že požadavek na předložení přehledu příjmů a výdajů 

společnosti Bazén Liberec s.r.o., účast zástupců společnosti na jednání výboru a porovnání 

s bývalým provozovatelem Ještědská sportovní, s.r.o., bude znovu připomenut po 30. 6. 2023. 

MUDr. Vytiska dále požádal o rozklíčování rozpočtu společnosti Sportovní areál Liberec,  

s.r.o., který činí 52 000 000 Kč. 

Úkol: rozklíčovat rozpočet Sportovní areál Liberec, s. r. o. 

Zajistí: Sportovní areál Liberec, s.r.o. 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16:35 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 15. 2. 2023 od 15:30 hodin v zasedací 

místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 30. 1. 2023. 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


